There might be a scripture of a space in which a certain contusion is symptomatically compressed; a face where a minute prophylactic valance is ordained by a tribal mercantilism of fear. It is a place where Humpty Dumpty has the flower of small adjournments in his entree. It is a grace of connivance and facetiousness, an omnipotent enemy of polemic safety. For some season it is an impotent face of acceleration and dismay. It is also a chase where commendation is ruled out by parasol.

_____
Il peut y avoir une écriture d’espace dans laquelle une certaine contusion est symptomatiquement compressée ; un visage où un minuscule lambrequin prophylactique est ordonné par un mercantilisme tribal de peur. C’est un lieu où Humpty Dumpty a la fleur de petits ajournements dans son entrée. C’est une grâce de connivence et de facétie, un ennemi omnipotent de la sécurité polémique. Pour une raison quelconque c’est le visage impotent de l’accélération et du désarroi. C’est aussi une poursuite où la recommandation est éliminée par le parasol.

